
Referat fra møte i Regattakomiteen Tirsdag 290316 Kvernavika 

Tilstades : Paul Mehammar, Terje Klyve, Jon A Hardie, Nils Midtsæter, Per Aga . 

Sakliste: 

1. Korsfjordstrimmen 

2.Alutec Huftarøy rundt 

3.Bjørnaseglasen Osmesterskapet 

4.Trimmings seglasane 

5.Forslag 

1.Korsfjordstrimmen. Ny klasseinndeling for å få litt fleire båtar i den minste klassen, blir avklart på 

møte med Milde Seilforening. Svein lager invitasjon. Svein går på møte med Milde Seilforening 

saman med Terje og Jon.   

2.Alutec Huftarøy Rundt.(5 mai) Terje får hovudansvar og lagar invitasjon. 

3.Opent Osmesterskap-Bjørnaseglasen(3-4 september) Jon får hovudansvar. Forsøke å skaffe ny 

sponsor , Tysnes sparebank? Han tar også opp ønsket om framskunda start til kl 1100 med Milde 

Seglforening , slik at dei minste båtane også har sjanse til å komme i mål før det mørknar. 

4.Trimmingsseglasan.  Per får hovudansvar og lage invitasjon når klasseinndelingen er klar. Seglasane 

begynnar  260416 . Samt sette opp Startbåtar for våren. 

Nils tar ansvaret for bøyane til Trimmingsseglasane  

5.Forslag: 

Infomøte om Performance Line .Dette forslaget falt . Vi har hatt eit slikt møte tidlegare, og ingen vart 

noko klokare av det. 

Å legge regattaene våre ut på Sail race systemet, dette går vi inn for og Nils tar seg av punchingen. 

Vi oppfordrar til å bruke Race Q og forslag om å ta med denne oppfordringa i Invitasjonen vart 

vedteke. 

Jon har forslag om seilregatta i kombinasjon med motbakkeløp etter modell fra Skottland. Ein artig 

ide som kan vidareutviklas. Jon sonderar. 

Til slutt diskuterte vi møtestruktur og fann at vi kallar inn til møte ved behov men ellers 

kommuniserar vi pr mail. 

 

Per Aga 

Referent    



 


